
Beste Raad,

Mijn naam is Arnold van Balen, ik ben voorzitter van Studenten Overleg Orgaan Zwolle, in
het kort S.O.O.Z. Voor mensen die nog niet bekend met ons zijn, SOOZ is de Zwolse
studentenvakbond. Studenten en iedereen die met of voor studenten werkt kan bij ons
terecht. Bijvoorbeeld om te sparren over de behoeftes van studenten of over problemen en
zorgen die spelen onder studenten. Hierdoor zijn wij ook betrokken geraakt bij de
afvalstoffenheffinsplannen. Plannen waarvan ik als eerst wil zeggen dat de jonge mens met
de intentie blij kan zijn. Iedereen en zeker de generaties van de toekomst zijn er bij gebaat
dat we NU stappen nemen naar een schonere en gezondere leefomgeving. Maar er is
natuurlijk meer dan alleen een goede intentie.

Wat ik belangrijk vind om te benadrukken, is dat wij niet vinden dat studenten een per
definitie een uitzonderingspositie hebben. Geen uitzonderingspositie, wel een andere positie
dan de doorsnee Zwollenaar. Om aan te haken op de afvastoffenheffingsplannen. Hierin zijn
studentenhuizen zoals er vele in onder andere de wijk Assendorp staan
meerpersoonshuishoudens. Er wonen immers meerdere personen achter één voordeur.
Maar wat de situatie achter deze voordeur is, maakt het dat Zwolse studenten geen
doorsnee huishouden vormen. Achter de voordeur zijn er meerdere kamers gecreëerd waar
semi zelfstandig gewoond wordt. De exacte situaties verschillen dan ook weer erg van
elkaar. Sommige met en sommige zonder gedeelde keuken, badkamer of woonkamer. Wat
de woonsituatie complexer maakt dan meerpersoonshuishouden die bestaat uit een
gezinssamenstelling. We zouden het op prijs stellen als deze geschetste woonsituatie
erkend wordt als afwijkende situatie.

Op het moment dat wij betrokken raakte met de afvalstoffenheffingsplannen hebben wij op
basis van alle input die wij als SOOZ bestuur krijgen, een standpunt ingenomen. Ons
standpunt was dat de huidige plannen erg risicovol zijn en dat de plannen, studentenhuizen
buitenproportioneel zouden benadelen. Vanuit daar zijn wij aan het werk gegaan om een
poging te doen er voor te zorgen dat de plannen vanuit het studentperspectief beter zouden
worden, zonder hierbij andere te laten benadelen. Om in het politieke proces kansen te
creëren wilde wij het argument voor de regeling van wethouder Guldemond checken: "Ook
is niet bekend hoe breed de behoefte is bij de studenten voor de geopperde
werkwijze. Het risico bestaat dat een systeem wordt ontwikkeld voor een klein deel
van de studentenwoningen dat daarvoor in aanmerking komt." Om dit argument te
kunnen weerleggen hebben wij als S.O.O.Z. bestuur ervoor gekozen om de behoefte waar
de wethouder over spreekt te peilen bij onze algemene leden vergadering. Uit deze
stemming is na een goede discussie gebleken dat onze leden erg verdeeld zijn. Ze kunnen
zich met een kleine meerderheid vinden in de plannen van wethouder Guldemond. Dit heeft
ons doen besluiten mee te gaan in de twijfels over het draagvlak om een extra systeem te
laten ontwikkelen.



Maar u zult begrijpen dat dit onze zorgen niet gelijk weg neemt. Wat de zorgen wel iets
verzacht heeft, is het gesprek wat wij afgelopen vrijdag met wethouder Guldemond en
wethouder de Jong gehad hebben. Hierin zijn de mogelijkheden die de afvalcoaches kunnen
bieden extra verduidelijkt. De plannen rondom de coaches vinden wij positief en wij hebben
daaruit gehaald dat hierbij ook specifiek gedacht is aan de studenten die in Zwolle wonen. Er
ligt hier nog wel een grote uitdaging, dat is hoe we ervoor kunnen zorgen dat de studenten
die het nodig hebben, weten dat er hulp is en weten waar ze deze kunnen vinden. Hier
noem ik bewust we, want wij denken graag mee met de gemeente hoe de studenten bereikt
kunnen worden. De studenten die niet bij een vereniging, raad of bestuur zitten, maar
'gewoon' hun studie volgen. Deze studenten kunnen misschien wel heel veel baat bij deze
hulp hebben.

Tot slot wil ik de raad veel succes wensen bij het nemen van de juiste beslissingen
vanavond. En wil ik nog van deze gelegenheid gebruik maken om aan te geven dat SOOZ
graag met de verschillende fracties wil kennismaken. Zodat we er met de fracties, het
college en ons als studenten vertegenwoordiging voor kunnen zorgen dat Zwolle de
bruisende studentenstad blijft die het hoort te zijn.

Dank U Wel




